
 

 

Datum: 09. 12. 2015 
 
 
 

ZAPISNIK 12. REDNE SEJE KOMISIJE ZA ALPINIZEM PZS 

Zapisnik 12. redne seje Komisije za alpinizem PZS, ki je bila v sredo, 09. 12. 2015 v prostorih PZS v Ljubljani, Dvorakova 9 (velika sejna soba) v Ljubljani. Sejo 

je vodil načelnik komisije Miha Habjan. Zapisnik je napisal Matjaž Šerkezi. Na seji je bilo prisotnih pet članov od sedmih. 

 

Pričetek seje ob: Konec seje ob: 

17:00 19:30 

 

 

Dnevni red: 

1. Pretekle aktivnosti in sklepi 
2. Tekoče aktivnosti in sklepi 
 

Prisotni: 

 člani: Miha Habjan, Peter Bajec, Blaž Gladek in Boštjan Štor 

 ostali: Matjaž Šerkezi 

Opravičeno odsotni: 

 Jasna Pečjak 

 Nejc Pozvek 

 Alen Marinović 

   

LEGENDA: Novosti so označene s poševno pisavo in zamude v stolpcih z odebeljeno. Izvedene ali neaktualne zadeve so prečrtane in se izbrišejo iz zapisnika 

naslednjega sestanka.  

 

 

 

 



 
 

 

Ad. 1) Pretekle aktivnosti in sklepi 

št. zadeve, naslov in opis odgovoren status/rok opombe 

Ugotovitev: 
Višina prispevka kandidatov za izpite za alpiniste in nadomestila AI  ni bila določena, sklep ni bil realiziran.  
Potrebno pripraviti nov predlog plačevanja inštruktorjev, določiti ali je bruto ali neto cena. 
 
Usposabljanje: Tomu Česnu poteče mandat. V kratkem bodo objavljeni razpisi za izpite za alpiniste, AI-je in 
licenčni seminar. 

 
Alen Marinović 

 
Rok 07. 
01.2015 

Višino 
prispevkov 
za akcije 
KA bo 
pripravila 
nova KA. 

16/6 Razno 
a. Tone Škarja je predstavil delo, ki ga je do sedaj opravljala KOTG: muzej Pokhara, šola Nepal, odprave. 

Poudaril je stalni osebni stik s posamezniki.  
 
Na eno izmed naslednjih sej se povabi tudi Bojana Pollaka in se znjim pogovori tudi o nadaljnem 
sodelovanju glede stikov z NMA. 
 
Tone Škarja naj skrbi za slovenski del v muzeju v Pokhari. Poišče pa si naj tudi pomočnika, ki ga bo 
vpeljal v to delo.  

 
Matjaž Šerkezi 

 
 

Matjaž Šerkezi 
 

 
POTRJENO 
 
 
Matjaž Šerkezi 
 

 

2/8  Spletna stran KA 
Spletno stran KA bo urejal Boštjan Štor. Do naslednje seje se zberejo glavne pripombe in predlogi za 
posodobitev strani. 

 
Boštjan Štor 

 
TAKOJ 

 

3/7 Razno 
a. Zaključiti z izborom znaka / loga KA PZS. Predloge se pošljejo vsem članom KA. 

 
Nejc Pozvek 

 
Rok 30.6.2015 

 

4/8 Spletna stran – spremembe 
Boštjan Štor pripravi predlog za prenovo spletne strani. Izhodišča so pripravljena. Pomoč bosta nudila Primož 
Lavrič in Blaž Gladek. 

   

5/2 Usposabljanja v okviru KA 2014 in 2015 
Koledar aktivnosti usposabljanj v letu 2015. 
 
 
Nadgradnja Alpiročnika z vsebinami za inštruktorje (pedagoško – didaktični del). Projekt za 3 leta.  
 

 
Alen Marinović 

 
Rok 
31.12.2014 
 
 
 

 



 
 

 

Poročilo za izpite za alpiniste se odda takoj, ko se zaključi s popravnimi izpiti, da se realizira čimprej plačilo. 
 
Potreba po prevetritvi višine plačil v okviru usposabljanj.  
 
Zimski tečaj na Zelenici se planira za leto 2015. 
 
Sklep 5.2.1: Za opravljanje izpita za alpinista in alpinističnega inštruktorja pri KA moraš biti član PZS in 
registriran član pri KA za tekoče leto.  

 
 
 

6/4 SMAR 
Sklep 6.4.1: KA PZS sprejme v SMAR štiri nove člane: Matej Balažic, Matej Mučič, Tjaša Jelovčan in Matevž 
Mrak. Zanje se čim prej uredijo pogodbe in ostale formalnosti za sprejem v SMAR. 

 
Matjaž Šerkezi 

 
Rok 
22.1.2015 

 

6/6 Spletna stran KA PZS 
21.1. - KA odloči glede loga (CGP) za KA 
30.1. - debata o predloge nove strani (zaslonska maska) 
15.2. - spletna stran postavljena glede na predlagano in potrjeno zaslonsko masko 

   

6/7 Razno 
a. Na KA PZS je bil poslan dopis s kritiko v zvezi z delovanjem in vodenjem usposabljanj v okviru alpinističnega 
kluba BricAlp. 
 
Sklep 6.7.1: Člani KA PZS bodo do naslednje seje dopis proučili in sprejeli odločitve. O tem se naj obvesti tudi 
vodstvo PZS. 

   

7/6 Razno 
a. Jasna se bo udeležila dogodka v Bolzanu in predstavila delovanje SMAR. 
b. Zadeva kvalitetni vzponi je v teku (poročal Nejc Pozvek) in se zaključi do naslednje seje KA (1. 4. 2015). 
c. Zbor načelnikov skličemo po tem, ko bo znano finančno stanje za 2015. 

   

9/3 Usposabljanja 
Alen Marinović je predstavil shemo plačevanja izpitov in tečajev. 
 
Peter Bajec poda predlog, da v kolikor pride s strani MIZŠ enaka višina sofinanciranja kot v letu 2015, se višina 
honorarja in kilometrine ohrani, v primeru, da bo ta manjša pa se kilometrina krči na 0,18 €. 
 
Vstopni pogoji za program alpinist se bodo prevetrili in napisali jasneje.  

 
 
 
 
 
 

Alen Marinović 

 
 
 
 
 
 
ROK 31.5.2015 

 

9/5 Razno    



 
 

 

Predlog, da je Alen Marinović član KA PZS. Alena se potrdi na zboru načelnikov. 
 
Alpiročnik se bo v letu 2015 dopolnil z dodatnimi deli za alpiniste. Dodatno se naredi še vsebine za alpinistične 
inštruktorje. V prihodnje je potrebno postaviti finančni plan in plan dela na Alpiročniku.  

10/3 Tabor pod Mangartom 
Miha Habjan je na vezi s Petrom Podgornikom, ki je pripravljen pomagati pri organizaciji.  

- določiti datum (predvidoma konec avgusta – 29. in 30. 8.), 
- določiti vodjo, 
- pripraviti razpis. 

Miha Habjan 
Peter Bajec 

V izvajanju  

10/4 Prošnja članov odprave Choktoi 
Tadej Krišelj se odprave iz objektivnih razlogov ne more udeležiti. Člani so podali prošnjo, če lahko uporabijo 50 
% sredstev, ki so namenjeni Tadeju Krišlju.  
 
Sklep 10.4.1.: Članom odprave se odobri 2000 €, ki so namenjeni podpori Tadeju Krišlju. 
 
Prošnja in opravičilo / pojasnilo sta prilogi zapisnika.  

   

10/5 Sklad za slovenska plezališča 
- sestanka se je udeležil Miha Habjan, 
- pričakovanja KŠP s strani KA so velika, predvsem finančna, 
- KA PZS se v projektu vidi kot udeleženec in kot sokreator celotnega projekta. 

Miha Habjan 
Matjaž Šerkezi 

  

10/6 Logotip KA PZS 
Predloge logotipov so priloga zapisnika. 
Varianta loga SMAR se dopolni za KA. Barva se uskladi z logom PZS.  

Nejc Pozvek   

10/7 Finančno poslovanje KA PZS 
Sredstva s strani MIZŠ in FŠO so v celoti odobrena in znana.  
 
Potrebno pripraviti rebalans na osnovi realnih podatkov (prejete kotizacije, odhodki ...). 

 
 
 

Matjaž Šerkezi 

 
 
 
Rok 20.7.2015 

 

10/9 Razno 
Alen Marinović: 

- Tečaj Kamniško sedlo je odpovedan, ker je premalo kandidatov. 
- Ponoviti razpis za mesec september / odvisno od rebalansa. 
- Po odsekih se pošlje vprašanje zakaj je bilo tako malo prijav na tečaj. 

 

 
 
 

Alen Marinović 
 
 

 
 
 
Rok 07/2015 
 
 

 



 
 

 

Ideja:  
- Za jesenski čas se pripravi posvete za alpinistične odseke po regijah. 

 
Matjaž Šerkezi 

 
Rok 08/2015 

11/2 Finance KA PZS 
Pregled trenutnega finančnega poslovanja KA PZS. Po vseh postavkah ni odstopanj. Sprotno spremljanje financ 
se je izkazalo za pozitivno in s tem nadaljujemo. 
 
Sklep 11.2.1: V finančni plan je potrebno vključiti še spletno stran KA PZS (Branko Ivanek) v višini 500 €. 

 
 
 
 

Matjaž Šerkezi 

 
 
 
 
POTRJENO 

 

11/3 Kvalitetni vzponi 
Dokončen izračun bo pripravljen 1. 10. 2015, 8. 10. 2015 bo razpis zaključen. 

 
Matjaž Šerkezi 

 
POTRJENO 

 

11/4 Logotip KA PZS (SMAR in KA) 
Nejc Pozvek je predstavil loga KA in SMAR.  
 
Sklep 11.4.1: Plačilo za izdelana logotipa KA in SMAR PZS sta dve plezalni vrvi v višini 300 €. 

  
 
 
POTRJENO 

 

11/5 Tabor Chamonix 
Glede na trenutne razmere se tabor prestavi v mesec november. Razpis se objavi v naslednjem tednu.  
 
Miha Habjan preveri razmere. Peter Bajc bo vodja tabora. 
SMAR se vključi v tabor. Za naslednje leto se premisli kako se stroške všteje oz. razdeli tudi na SMAR. 

  
POTRJENO 

 

11/6 Spletna stran KA PZS 
Spletna stran je končana. O tem se obvesti alpinistične kolektive. Potrebno bo skrbeti za novice. Matjaž Šerkezi 
skrbi za administracijo. 
 
Branko Ivanek pošlje račun za izdelavo.  

  
POTRJENO 
 
 
POTRJENO 

 

11/7 Razno 
a. Potrebno uvesti kotizacijo za popravne izpite AI. V bodoče bo potrebno razmisliti tudi o višini 

honorarjev in plačil inštruktorjev. Razmislke o tem, da bi vsi inštruktorji prejeli majico z logom 
KA PZS. 

b. Zbornik Slovenski alpinizem za leti 2011 in 2012 je zaključen. PDF verzija naj bo barvna. Predlog 
samo za PDF verzijo.  

c. SMAR – takoj po vrnitvi selektorja iz odprave bo potrebno podpisati pogodbe z vsemi člani 
SMAR. Potrebno tudi razmisliti o novem selektorju, ki bo nadomestil Marka Prezlja. Potrebno 
tudi razmisliti o testiranjih članov SMAR, svetovanju za treninge, prehrano ... 

d. Problematika komunikacije z alpinističnimi odseki (majice, profil FB ...). 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
 

 

e. Okrogla miza na temo drytoolinga – predlog, da se jo organizira na festivalu gorniškega filma.  
f. Potrebno urediti bazo podatkov alpinistov in alpinističnih inštruktorjev. 
g. Tehnično strokovna komisija za usposabljanja (mejni primeri, kriteriji, časovnica ...). 

 
h. Predstavitev SMAR na Srečanju treh dežel v Gorici 10. oktobra 2015. 
i. Etični kodeks je potrebno dopolniti in prenoviti. 
j. Zbor alpinistov KA PZS in AO PD Kranj.   

Miha Habjan 
 

Alen Marinović 
 

Jasna Pečjak 
Člani KA PZS 
Miha Habjan 

Do 6.10.2015 
 
Do naslednje 
seje KA 
 
 
23. 10. 2015 

 
Ad. 2) Aktivnosti in sklepi 

št. zadeve, naslov in opis odgovoren status/rok opombe 

12/1 Pregled zapisnika 12. seje 
 
Sklep 12.1.1: Zapisnika 11. seje se soglasno potrdi. 

  
 
POTRJENO 

 

12/2 Finance KA PZS 
Pregled trenutnega finančnega poslovanja KA PZS. Po vseh postavkah ni odstopanj. Sprotno spremljanje financ 
se je izkazalo za pozitivno in s tem nadaljujemo. 
 
Sklep 11.2.1: V finančni plan je potrebno vključiti še spletno stran KA PZS (Branko Ivanek) v višini 500 €. 

 
 
 
 

Matjaž Šerkezi 

 
 
 
 
POTRJENO 

 

12/3 Kvalitetni vzponi 
Kvalitetni vzponi se izplačajo kot nagrada oz. se lahko izplačajo ob akciji z odprtjem potnega naloga. 

   

12/4 Višina plačil za usposabljanja, tabore in ostale akcije KA PZS 
Tabori: 

- Plezalni dan vodja in pomočnik 100 €. 
- Neplezalni dan vodja in pomočnik 50 €. 

 
Določi se kotizacijo za popravne izpite in pripravi predlog obračunavanja za usposabljanja.  
Smernica: Kilometrina se obračuna po 0,18 €/km in polno vozilo. 

 
 
 
 
 

Alen Marinović 

 
POTRJENO 
 
 
 
DO 
NASLEDNJE 
SEJE 

 

12/5 SMAR 
S članstvom v SMAR so uradno zaključili: L. Lindič, L. Kranjc, M. Žumer in T. Krišelj.  
 
Trenutno je ostalo pet članov: Tjaša Jelovčan, Matej Mučič, Matej Balažic, Matej Mrak in Janez Svoljšak. Ekipo 

   



 
 

 

bo potrebno dopolniti v naslednjem letu, torej do konca 2016.  
 
Možni kandidati: Domen Košir, Domen Petrovčič, Sara Jaklič, Marija Jeglič, Matevž Vukotič, Žiga Oražem in 
Nejc Klemenčič.  
 
Poleg tega je potrebno razmisliti tudi glede novega selektorja. Marka Prezlja se povabi na januarsko sejo. 
 
Potrebno razmisliti o morebitnem novem konceptu organiziranosti SMAR. 

12/6 Vrhunski dosežki v alpinizmu 
Vodja Nejc Pozvek in Miha Habjan. 
Predlog, da je razglasitev na sejmu Alpe-Adria (KA, KŠP, KGŠ). 
Okrogla miza na temo Drytoolinga, potrebno pripraviti koncept, izpostaviti problem.  
Predstavitev filma GRZS in najava Gorniškega festivala.  

   

12/7 Projekti v letu 2016 
Potrebno pripraviti poročila in plane za leto 2015 in 2016. 

   

Razno 
a. Debata glede novih pogojev za izpite za alpiniste: 

i. pripravi se seznam priporočenih smeri, 
ii. po zaključku izpitov za alpiniste v letu 2016 se naredi analiza in se o pogojih premisli ali 

so usmerjeni v pravo smer ali ne. 
iii. Potrebno podati odgovor Branku Antoloviču glede njegovega dopisa na KA PZS. 

b. Zbornik – Anja Peternelj ureja zbornik in zbornik bo natisnjen v januarju 2016. 
c. Razpis za registracijo 2016. 
d. Akcije 2016 – razpis se objavi v decembru 2015. 
e. Izkaznica za strokovne kadre se potrdi in gre v tisk za vse inštruktorje KA PZS. 

   

 
Naslednja seja KA PZS bo 13. 01. 2016, ob 17. uri. 
 
Spodaj navedeni s podpisom potrjujem vsebino zapisnika. Sklepi zapisnika začnejo veljati takoj, ko zapisnik potrdijo vsi na seji prisotni člani KA PZS. 

Zapisnik: Matjaž Šerkezi, strokovni sodelavec PZS  



 
 

 

 Miha Habjan, načelnik KA PZS 

Priloge: / 


